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В-к "Труд"
11.03.2011 г., стр.6

Не поскъпва билетът за градския транспорт

Цената на билета за градския транспорт в София няма да бъде повишена заради
скока на цените на горивата. „Имаме осигурени средства за покупката на гориво и за
изплащане на заплати на служителите в транспорта", успокои кметицата Йорданка
Фандъкова. Тя обсъдила ситуацията с шефовете на общинските превозвачи.
От кметството дори очакват да се увеличи броят на пътниците в градския транспорт
заради по-високите цени на бензина и дизела. С повечето продадени билети и карти
ще се покрият повишените разходи. „За момента не се налага вдигане на цената. Но
никой не може да прогнозира ситуацията", каза кметицата.
По-рано вчера тя даде старт на училищна олимпиада за здравословно хранена в 23-то
училище, която ще се проведе по интернет. Според данните около 30% от учениците у
нас имат проблеми с теглото. „Не може учителите да обикалят около училищата, за да
не пушат учениците. Важна е превенцията", коментира Фандъкова групичките
средношколци пред близко заведение, които при пристигането й хвърлиха цигарите. Тя
очаквала учителите да следят децата да не си купуват кафе.

 

В-к "Земя"
11.03.2011 г., стр.5

Билетчето в София остава левче, засега

При цени на дизела над 2,10 лв. без ДДС ще се налага преизчисляване на цените на
билетите, съобщи вчера пред БНР Асен Добранов, изпълнителен директор на
„Столичен автотранспорт" ЕАД. Той обаче обясни, че засега дружеството издържа,
въпреки високите цени на горивата, а като голям клиент на „Лукойл" ползва и
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преференциални цени. Пред БНР кметът Йорданка Фандъкова заяви, че засега няма
да се увеличават цените в София Ако обаче покачването на цените продължи, ще се
наложи нетрадиционна мярка - намаляване на автобусите в часовия порядък между
10,30 и 15 ч. Намалени ще бъдат само автобусите от линии, които се дублират с
метрото, трамваите и тролеите.

 

В-к "Монитор"
11.03.2011 г., стр. 6

Билетчето няма да поскъпва

Фандъкова съобщи, че билетите за градския транспорт в София няма да поскъпват за
момента. Средствата за доставка на гориво за градския транспорт, както и за плащане
възнагражденията на работещите в транспорта, са осигурени. Фандъкова прогнозира
повишаване на потреблението на градския транспорт в резултат на поскъпването на
горивата, което ще компенсира донякъде разходите на Столичната община за масовия
транспорт.
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